
BAŞKAN AYGÜN; KÖSE İLÇESİ’NİN HAVAALANINDAN SONRAKİ DÖRT ÖNCELİĞİNİ VALİ MEMİŞ
VE MİLLETVEKİLİ PEKTAŞ’A İLETTİ

Gümüşhane Valisi Okay Memiş ve  Gümüşhane Milletvekili ve TBMM Komisyonu Başkanı
Cihan Pektaş’in beraberce katılımı ile 12 Kasım 2016 Cumartesi günü Köse
ilçesinde  köy ve mahalle muhtarlarıyla geniş katılımlı istişare toplantısında
konuşan Belediye Başkanı Şerif Aygün; Köse’nin dört önceliğini Vali Memiş ve
Milletvekili Pektaş’a ileterek yardım istedi.
Başkan Aygün’ün Köse için dört önceliği şunlar oldu:
4- Köse Dağı Tüneli
1- Yeni bir hükümet konağı yapımı.
2- Kültür Merkezi Yapımı
3- Otogar Yapımı
Bilindiği gibi, Köselilerin yıllarca ısrarla takip ettikleri ve Köse için
birinci öncelik olan Salyazı Havaalanı ile ilgili yapım müjdesini geçen hafta
Başbakan Yıldırım Bayburt’ta vermişti.
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